

Appointment Request Form (JadePRO only) 预约申请表 (仅限JadePRO)

Important Information:

重要信息:

Appointment Date:

预约日期/时间:

Please schedule your appointment to be between 7 to 30 business days from the date of this request. Our operating hours are as follows:

请将您的预约安排在此请求日期起的7至30个工作日内。我们的营业时间如下:

Monday to Friday: 9:30 AM to 5:00 PM (SGT)

星期一至星期五: 上午9:30至下午5:00 (SGT-新加坡时间)

Closed on Saturdays, Sundays, and Singapore public holidays

星期六、星期日及新加坡公共假日休息

Confirmation and Documentation:

确认和文件:

Metis Global (Singapore) Pte. Limited ("Metis SG") will respond within 3 business days with tentative confirmation of your appointment upon receiving this request. We may request additional documentation to support the information provided in your application.

收到此请求后, 安智环球服务 (新加坡) ("Metis SG") 将在3个工作日内回复并确认您的预约。。请注意, 我们可能会在必要时要求提供额外的文件。

Submission:

提交:

Please send the Appointment Request Form to newbiz.sg@metisgl.com.

请填写并将此预约请求表格发送至 newbiz.sg@metisgl.com。

Date of Request:

请求日期:

Introducer's Name:

介绍人姓名:

Main Applicant's Name:

主申请人姓名:

Main Applicant's Email:

主要申请人电子邮件:

Main Applicant's Passport (last 4 digits):

主要申请人护照 (最后4位数字):

Your Preferred Appointment Time:

首选预约时间 (SGT):

Option 1:

选项1:

Option 2:

选项2:

Date:

日期:

Time:

时间:

Additional Request:

附加请求: